
 

 

 

 

 

Številka: 381-1/2023 

Datum:  20. 10. 2023 

 

 

Občinski svet Občine Ajdovščina 

 

 

 

 

 

Zadeva: Mnenje o utemeljenosti pokrivanja območja s signalom radijskega programa Radia Robin 

 

 

Predlagatelj: Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina  

 

 

Gradivo pripravila: Tina Velikonja, urad župana    

 

 

Pristojno delovno telo: Odbor za družbene zadeve  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

12. točka 9. seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina 



 

 

Predlagam, da Občinski svet Občine Ajdovščina na 9. redni seji dne 9. 11. 2023 obravnava in sprejme 
sklep o mnenju k utemeljenosti pokrivanja območja s signalom Radia Robin.  
 
Na podlagi 104. člena Zakona o medijih (Uradni list RS, št. 110/06 - uradno prečiščeno besedilo, 69/06 - 
ZOIPub, 36/08 - ZPOmK-1, 90/10 - odl. US, 87/11 - ZAvMS, 77/10 - ZSFCJA, 47/12, 47/15 - ZZSDT, 22/16, 
39/16, 45/19 - odl. US, 67/19 - odl. US, 49/20 - ZIUZEOP, 61/20 - ZIUZEOP-A, 82/21), in 18. člena Statuta 
Občine Ajdovščina (Uradni. list RS št. 79/22) je Občinski svet Občine Ajdovščina na svoji ……. seji dne 
………….. sprejel naslednji 

Sklep 
 
Občinski svet Občine Ajdovščina daje pozitivno mnenje k pokritosti območja občine Ajdovščina s 
signalom radijskega programa Radia Robin. 
 
 
Številka: 381-1/2023 
Datum:    
                                                                                                                  Tadej Beočanin, l. r. 
 župan 
Obrazložitev 
Pravni temelj: 

- Sklep o uvedbi javnega razpisa za dodelitev radijskih frekvenc za analogno zvokovno radiofuzijo 
– splošno 2023/1 Agencije za komunikacijska omrežja in storitve RS, objavljen v Uradnem listu 
RS, št. 98/23, 

- 104. člen Zakona o medijih (Uradni list RS, št. 110/06 - uradno prečiščeno besedilo, 69/06 - 
ZOIPub, 36/08 - ZPOmK-1, 90/10 - odl. US, 87/11 - ZAvMS, 77/10 - ZSFCJA, 47/12, 47/15 - ZZSDT, 
22/16, 39/16, 45/19 - odl. US, 67/19 - odl. US, 49/20 - ZIUZEOP, 61/20 - ZIUZEOP-A, 82/21), 

- 18. člena Statuta Občine Ajdovščina (Uradni. list RS št. 79/22). 
 
Razlogi za sprejem ter cilji in poglavitne rešitve sklepa 
Trije radijski mediji (Radio Robin, Radio Capris in Radio 94) so Občino Ajdovščina zaprosili za pridobitev 
mnenja o utemeljenosti pokrivanja območja občine s ponujenim radijskim programom. Prijavitelji na 
razpis morajo v okviru prijave na razpis pridobiti različna mnenja, med drugim tudi mnenje pristojnega 
organa lokalne skupnosti o utemeljenosti pokrivanja območja z novim, v tem primeru razširjenim 
programom. 
Predlagamo, da občinski svet poda pozitivno mnenje k vlogi Radia Robin, ki je že doslej s svojim 
programom odlično pokrival pretežni del območja občine. Radio Robin kot lokalni medij daje prednost 
in pomembnost lokalnim vsebinam ter ažurnemu obveščanju o raznolikih temah, vezanih na dogajanje 
v občini Ajdovščina. Zaradi slabega signala in sivih lis na nekaterih predelih v občini Ajdovščina včasih 
informacija ne doseže ciljne publike, zato želi Radio Robin izboljšati pokritost s signalom in vsem 
občankam in občanom občine Ajdovščina omogočiti, da program z lokalnimi novicami lahko spremljajo. 
Medij predstavlja vsebine z vidika lokalnega prebivalstva, tako skozi informativne oddaje, kot tudi z 
rubrikami, v katerih vključujejo predstavitve lokalne skupnosti, vključujoč društva, organizacije, zavode 
in vidne posameznike iz lokalnega okolja. Lansko leto je Radio Robin odprl tudi nov podružnični studio v 
Ajdovščini in s tem omogočil, da se lokalne teme še bolj izpostavijo. Radio je med lokalnimi poslušalci 
priljubljen in je najbolj poslušan radio na Goriškem in v Vipavski dolini.  
 
Ocena finančnih posledic sprejema sklepa 
Sprejem mnenja nima finančnih posledic za proračun Občine Ajdovščina. 
 
  

                                                                    Tadej Beočanin, l. r. 
                                             Župan 



 

 

POROČILO: 

Na seji dne 25. 10. 2023 je Odbor za družbene zadeve obravnaval Sklep o podaji mnenja o utemeljenosti 

pokrivanja območja s signalom radijskega programa Radia Robin in k sklepu podal pozitivno mnenje, 

zato predlaga, da ga Občinski svet sprejme.  

Odbor je podal pobudo, da Radio Robin v primeru pridobitve dodatne frekvence zagotovi obveščanje o 

celotnem dogajanju v občini Ajdovščina.  

Datum: 26. 10. 2023 

Predsednik odbora za 

družbene zadeve 

Vilko Brus, l. r. 

 


